
گ�روه اجتماع�ی: رئیس پلیس 
پایتخت گفت: خوشایندس��ازی، 
ایج��اد فضا و امکان��ات مورد نی��از، بهبود فرآیند 
انج��ام کار مردم و س��رعت  دهی به آنها خاصه در 
تشکیل پرونده و ارسال به مقامات و مراجع قضایی 
از ابعاد انجام طرح تحول در کلانتری هاس��ت. به 
گزارش فارس، س��ردار حس��ین رحیمی، رئیس 
پلیس پایتخت با اشاره به طرح تحول کلانتری ها، 
خاطرنش��ان کرد:  کلانتری ها از مهم ترین ارکان 
نیروی انتظامی محس��وب می ش��وند به گونه ای 
ک��ه می توان گف��ت همه ماموریت ه��ای ناجا در 

کلانتری ها مس��تتر اس��ت. 
وی ب��ا تاکید بر اینکه نیروی 
انتظامی قصد بهبود خدمات 
پلیس��ی را دارد، خاطرنشان 
کرد: شاید بتوان بیش از 120 
نوع ماموری��ت ناجا را در این 

رابطه سرش��ماری کرد، از سوی دیگر با توجه به 

روند جامعه و تغییر و تحولات 
آن، بای��د در ارائ��ه خدمات، 
تح��ول ایجاد کنیم. س��ردار 
رحیمی با اش��اره به دیدار 2 
سال پیش فرماندهان ناجا با 
رهبر انقلاب و تاکید ایش��ان 
بر ایجاد تحول اساس��ی در حوزه خدمت رس��انی 

کلانتری ه��ا به م��ردم، بیان ک��رد: بخش اصلی 
سرانگشتان ناجا، کلانتری ها به حساب می آیند، 
بر همین اس��اس طرح تحول در کلانتری را آغاز 
کردیم. وی ابعاد مختلفی از جمله خوشایندسازی، 
ایجاد فضا، امکانات مورد نیاز و بهبود فرآیندهای 
انجام کار م��ردم را بخش��ی از فرآیند این تحول 
دانس��ت. رئیس پلیس پایتخت ادامه داد: کاهش 
زمان حضور مردم و سرعت عمل کارهای آنها در 
کلانتری ها خاصه در تش��کیل پرونده و ارسال به 
مقامات و مراجع قضایی از دیگر ابعاد انجام طرح 

تحول در کلانتری هاست.

مدیرعامل  اجتماع�ی:  گ�روه 
متروی  بهره برداری  ش��رکت 
ته��ران از اعمال نرخ های جدید بلیت مترو از 
ش��نبه )اول اردیبهشت( خبر داد. به گزارش 
»وطن ام��روز«، فرن��وش نوبخت با اش��اره به 
اعم��ال نرخ ه��ای جدید بلیت ه��ای مدت دار 
مت��رو اظهار داش��ت: بلیت های م��دت دار 3 
ماه��ه، 6ماه��ه و یک س��اله مترو ب��ه ترتیب 
ب��ا مبال��غ 1۵0، 2۵0 و ۴۵0 ه��زار تومان و 
تخفی��ف 2۵ درص��دی ب��ه ف��روش خواهد 
رسید. مدیرعامل شرکت بهره برداری متروی 

eticket. ته��ران با اش��اره به اینکه س��امانه
tehran.ir از ش��نبه به روز رس��انی می شود، 
افزود: متقاضی��ان می توانند با مراجعه به این 
سایت و انتخاب بلیت های مدت دار مورد نیاز 
خود، بلیت خریداری ش��ده را از ایستگاه های 
منتخب دریافت کنند. وی با اش��اره به اینکه 
ن��رخ بلیت ه��ای تک س��فره درون ش��هری و 
حومه از ۸00 تومان ب��ه هزار تومان افزایش 
یافته است، خاطرنش��ان کرد: نرخ بلیت های 
اعتباری نیز براس��اس جدول تخفیف در 12 

ناحیه نرخ هزار تومانی اعمال می شود.
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رئیس پلیس پایتخت تشریح کرد

ویژگی های طرح تحول کلانتری ها

مدیرعامل شرکت بهره برداری متروی تهران خبر داد

اعمال نرخ های جدید بلیت مترو از اول اردیبهشت
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رئیس مجمع نمایندگان کرمانشاه اعلام کرد
تخلفبرخیداروخانهها
درافزایشقیمتدارو

نماینده مردم کرمانش��اه در مجلس گفت: 
داروی��ی که چند ماه پیش با قیمت قبلی دلار 
خریداری ش��ده و موجود است، در حال حاضر 
توسط برخی داروخانه ها با قیمت فعلی دلار به 
مردم فروخته می شود. احمد صفری در اعتراض 
به گران شدن برخی داروها به خانه ملت گفت: 
در حال��ی ک��ه مدیران وزارت بهداش��ت اعلام 
می کنند با نوس��انات ارزی، هیچ دارویی گران 
نخواهد شد پس به چه دلیل برخی داروها بویژه 
داروهای مربوط به بیماری های خاص با افزایش 
قیمت مواجه شده اند. رئیس مجمع نمایندگان 
استان کرمانشاه افزود: تاسف آور نیست دارویی 
که چند ماه پیش با قیمت قبلی دلار خریداری 
شده و موجود است، توسط برخی داروخانه ها 
با قیمت فعلی دلار به مردم فروخته می شود؟ 
وی اف��زود: وزارت بهداش��ت چه تدبیری برای 
خانواده   هایی اندیشیده که با افزایش قیمت دارو، 
قادر به تهیه آن برای بیماران ش��ان نیس��تند؟ 
بویژه در استان کرمانشاه که مردم به دلیل نرخ 
بالای بیکاری در وضعیت اقتصادی نامناسبی 
به س��ر می برند. عضو کمیسیون انرژی مجلس 
خاطرنشان کرد: این وزارتخانه باید بازار دارو را 
تحت کنترل گرفته و اجازه ندهد فرصت      طلبان 
ب��ا بر هم زدن نظ��م و آرامش در ح��وزه دارو          ، 
»طرح تحول سلامت« را که از توفیقات دولت 

تدبیر و امید بوده است، به مخاطره اندازند.

مرتض��ی صانعی طاه��ری، دبی��ر علم��ی  ■
سی وچهارمین کنگره بین المللی رادیولوژی با 
اشاره به اهمیت تشخیص بموقع بدخیمی های 
شایع پستان، گفت: با غربالگری بموقع می توان 
از پیش��رفت س��رطان پیش��گیری و درم��ان 

موفق تری را ارائه کرد.
امیرحس��ین چیذری، مدیر مرک��ز علوم و  ■

ستاره شناس��ی تهران  اظهار داش��ت: مراسم 
رونمای��ی از  نرم افزار اندرویدی رویت هلال ماه 
پنجش��نبه 30 فروردین از ساعت 16 تا20 در 
تالار کهکش��ان با حضور اساتید، رصدگران  و 
علاقه من��دان علم نجوم با عناوین س��خنرانی 
درباره ۴0 س��ال زندگی با ه��لال، معیار فاز و 
ارتفاع، بررسی هلال های پیش رو، معیار جدید 
مه یار و رونمایی از آن توس��ط پژوهشگران  و 
رصدگران  هلال ماه  به مخاطبان ارائه می شود.

س��یاوش زابل��ی،  معاون خدمات ش��هری و  ■
محیط زیس��ت ش��هرداری منطقه21 ته��ران از 
اجرای عملیات سراسری نوسازی المان های بازی 
و دستگاه های ورزشی بوستان های ورودی غربی 
پایتخت به منظور افزایش س��طح ایمنی وسایل 
ورزش��ی نصب شده در بوس��تان ها و همچنین 
ترغیب بیش��تر ش��هروندان به ورزش در فضای 
مفرح بوس��تان های نواحی س��ه گانه این منطقه 

خبر داد.
ش��هردار منطقه 7 تهران از اجرای اقدامات  ■

گس��ترده این منطقه به منظور آماده س��ازی 
مص��لای ام��ام خمین��ی)ره( ب��رای برگزاری 
نمایش��گاه کتاب خبر داد. س��میه حاجوی با 
اعلام این مطلب افزود: نظافت محوطه داخلی 
مصلای و جمع آوری نخاله و ضایعات به صورت 
روزانه و پاکسازی از جمله اقدامات این منطقه 

در مصلای امام خمینی )ره( است.
سامانه 137 منطقه 13 شهرداری تهران در  ■

س��ال 96 با جلب رضایتمندی 99/7 درصد از 
شهروندان و پاس��خگویی به بیش از 3۴ هزار 
درخواست شهروندی بین مناطق بیست ودوگانه 
شهر تهران، رتبه سوم را به خود اختصاص داد.

همزمان با نشس��ت هم اندیشی فراکسیون  ■
نمایندگان ولایی مجلس با علی اصغر مونسان، 
رئی��س س��ازمان میراث فرهنگی، ب��ر تقویت 
همکاری ه��ای دولت و مجلس برای توس��عه 
گردشگری، صیانت از آثار فرهنگی-  تاریخی و 

رونق صنایع دستی تأکید شد.
علیرضا فیروز، رئیس مرکز آموزش و پژوهش  ■

بیماری ه��ای پوس��ت و جذام دانش��گاه علوم 
پزشکی تهران با اشاره به اینکه  آکنه یا جوش 
جوانی نیاز به درمان هر چه زودتر دارد تا نتیجه 
بهتری دریافت شود، گفت: اینکه گفته می شود 
جوش خود به خود خوب می ش��ود یا با داروی 
گیاهی می توان آن را به طور کامل درمان کرد، 

جایگاه علمی ندارد.
ایم��ان کرد، مدی��ر امور کتابخانه ه��ا و ترویج  ■

فرهنگ کتابخوانی س��ازمان فرهنگی- هنری از 
ایجاد امکان دسترسی به بانک اطلاعات نشریات 
کشور )magiran( با هدف تأمین منابع اطلاعاتی 
الکترونیکی خبر داد و گفت: استفاده از این سایت 
با بیش از 2 هزار عنوان نشریه و یک میلیون مقاله 
از ای��ن پس برای اعضای کتابخانه های س��ازمان 

فرهنگی- هنری رایگان است.

استاندار تهران اعلام کرد
وروداستانداری

بهطرحترافیکجدید
اس��تاندار تهران با اش��اره به  

نظ��ارت اس��تانداری بر روند 
اجرای مراحل طرح ترافیک 
جدید شهرداری تهران، تاکید 
کرد: در صورت بروز مش��کل 
برای شهروندان در جریان اجرای طرح ترافیک 
جدید اس��تانداری ورود خواهد کرد. به گزارش 
ایسنا، محمدحسین مقیمی گفت: طرح ترافیک 
جدید ش��هرداری تهران در ش��ورای ترافیک 
تهران و شورای شهر تهران به تصویب رسیده 
و فرمانداری تهران نیز این طرح را تایید کرده 
است لذا کلیات آن پذیرفته شده است. بی تردید 
استانداری تهران در جریان اجرای مراحل این 
ط��رح قرار و بر آن نظارت دارد. وی تاکید کرد: 
در صورتی که این طرح برای شهروندان در اجرا 
مشکلاتی را فراهم کند استانداری ورود می کند 

و تصمیمات لازم را اتخاذ خواهد کرد. 
اجرای طرح ترافیک جدید از ۱۵ اردیبهشت ■

معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری تهران 
از به تعویق افتادن اجرای طرح ترافیک سال 97 
به مدت 2 هفته خبر داد. محسن پورسیدآقایی 
گفت: اجرای طرح ترافیک س��ال 97 به دلیل 
مش��کلاتی که پیش آم��ده 2 هفته به تعویق 
افت��اده اس��ت. وی اف��زود: بنابراین پیش بینی 
می شود زمان آغاز اجرای طرح ترافیک جدید 
از 1۵ اردیبهشت ماه باشد. معاون حمل ونقل و 
ترافیک شهرداری تهران گفت:  یکی از دلایل به 
تعویق افتادن طرح ترافیک امسال، آماده نبودن 
مردم برای اجرای این طرح است. وی افزود: اگر 
اجرای طرح جدید خوب پیش برود امیدواریم 
بتوانیم سال آینده تمام سهمیه ها را برداریم، چرا 

که در قیمت تفاوتی وجود ندارد.
توضیحات پلیس درباره طرح ترافیک ■

علاوه ب��ر این س��ردار محمدرضا مهماندار 
رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی تهران بزرگ 
در اظهاراتی گفته اس��ت: یکی از دغدغه هایی 
که از ابتدای پیش��نهاد طرح برای شهرداری و 
بویژه پلیس وجود داشت »زمان کم و محدود« 
برای تصمیم گیری و اجرای این طرح بود؛ طرح 
جدید ترافیک اواخر پاییز و اوایل زمستان 96 
ارائه شد و از همان ابتدا این دغدغه وجود داشت 
که زمان کافی باید برای بررسی و تصویب طرح 

وجود نداشته باشد.
وی اف��زود: پیش��نهاد نی��روی انتظامی در 
ابتدای ارائه طرح این بود که اقدامات مطالعاتی، 
تحقیقاتی، آماده س��ازی زیرس��اخت ها و طی 
فرآیند اطلاع رسانی در س��ال 97 انجام شود و 
چنانچه تغییراتی نیاز است در طرح جدید لحاظ 
و در نهایت در سال 9۸ اجرایی و عملیاتی شود. 
رئیس پلیس راهور تهران بزرگ ادامه داد: در هر 
حال فرآیند قانونی طرح جدید ترافیک از منظر 
قانونی طی و این طرح مصوبه ش��ورای ترافیک 
شهر تهران را نیز گرفت؛ پس از این روند، طرح 
برای تعیین قیمت به شورای اسلامی شهر تهران 
ارجاع و مصوبات��ی نیز تصویب و قیمت گذاری 
لحاظ شد. این مقام ارشد انتظامی افزود: پس از 
تعیین قیمت گذاری طرح جدید توسط شورای 
شهر تهران، ایراداتی از نظر فرمانداری به عنوان 
نماینده دولت مطرح شد که در یک بازه زمانی 
ای��ن ایرادات اصلاح و در نهای��ت طرح وارد فاز 
اجرایی ش��د. وی افزود: از اول اردیبهش��ت ماه 
سال جاری طرح ترافیک جدید در محدوده های 
قبلی اجرایی می شود و پلیس نیز در این حوزه 

همانند سال 96 عمل خواهد کرد.
عذرخواهی عضو شورای شهر تهران ■

این در حالی اس��ت که رئیس کمیسیون 
حمل ونقل شورای ش��هر تهران گفت: معاون 
ش��هردار ته��ران به جای فرافکنی مش��کلات 
طرح ترافیک، باید ش��فاف درباره آن صحبت 
کن��د. محمد علیخانی با اش��اره ب��ه اظهارات 
محس��ن پورس��ید آقایی، معاون حمل ونقل و 
ترافیک ش��هرداری تهران گفت: متأسفانه وی  
به جای پاسخگویی درست به فرافکنی مسائل 
می پردازد. وی گفت: اگر پیشنهاد درست بود 
باید درباره طرح جدید و موضوعات آن صحبت 
کن��د و توضیح دهد. این فرافکن��ی و ایرادات 
را به گردن این وآن انداختن ش��یوه درس��تی 
نیست. رئیس کمیس��یون حمل ونقل شورای 
ش��هر تهران گفت: متأسفانه ش��نیده ام طی 
چند روز گذشته  هرکس به طرح جدید انتقاد 
می کند وی به جای پاس��خگویی درباره طرح 
جدید می گوید به شورا اعتراض کنید. این کار 
ناشایست اس��ت و ما تذکرات لازم را خواهیم 
داد. علیخانی خاطرنش��ان کرد: من از روز اول 
انتقادهای بس��یاری به طرح جدید داش��تم و 
معتقد بودم طرحی که عجله ای باش��د و این 
حجم تغییرات داشته باش��د نمی تواند نتایج 
خوبی داش��ته باش��د اما چون معاون شهردار 
محکم ایس��تادند و دلایل بسیار آوردند ما نیز 
اعلام آمادگی کردیم. این عضو ش��ورای شهر 
تهران با بیان این مطلب که انگار باید از مردم 
عذرخواهی کنیم، گفت: من به خاطر مشکلات 
این طرح و پاسخگونبودن مناسب از شهروندان 

تهرانی پوزش می خواهم.

نبض جامعه

گروه اجتماع�ی: رئیس کمیته امداد 
با اش��اره به جمع آوری 370 میلیارد 
تومان زکات در س��ال 96 نسبت به 
پرداخت نش��دن بودجه دولتی برای 

زکات انتقاد کرد. 
س��یدپرویز فت��اح در همای��ش 
سراسری زکات به آخرین آمار زکات 
اخذ شده در کشور پرداخت و گفت: 
طب��ق آخرین آمار به دس��ت آمده در 
سال 96، 370 میلیارد تومان در حوزه 
زکات جمع آوری شد که 217 میلیارد 
آن نق��د و مابقی به صورت کالا بود و 
از ای��ن عدد 6۸ درصد آن مش��مول 
زکات واج��ب ب��وده و 32 درص��د 
زکات مستحبی را ش��امل می شود. 
رئیس کمیته امداد با اش��اره به نحوه 
هزینه کرد ارقام جمع آوری شده، افزود: 
طبق مصوبه ش��ورای زکات باید 60 
درص��د زکات جمع آوری ش��ده برای 
محرومان و نیازمن��دان و ۴0 درصد 

ب��رای فعالیت های عمرانی و س��ایر جهات هزینه 
می ش��د  ولی امسال خوشبختانه 72 درصد زکات 
جمع آوری شده صرف امور معیشتی، تهیه مسکن 
و جهیزیه برای نیازمندان شد که گزارش کامل آن 

موجود است.
سهم کم زکات نسبت به سایر صدقات ■

به گزارش تس��نیم، وی با اش��اره به سهم زکات 
در هزینه های حمایتی امداد در س��ال گذشته اظهار 
داشت: در سال 96 کمیته امداد 2 هزار و 100 میلیارد 
تومان درآمد مردمی داش��ت که 370 میلیارد تومان 
آن سهم زکات بود که نسبت زکات به  کل کمک های 
مردمی کمیته امداد چیزی معادل 1۸ درصد اس��ت 
ولی با  توجه به تلاش های انجام ش��ده در این بخش 
باید بپذیریم س��هم زکات به نس��بت سایر صدقات، 
خیرات و کمک های مردمی به محرومان سهم کمی 
اس��ت و باید ضعف ها و کمبودهای موجود در بحث 
تبلی��غ زکات و تبیین احکام ش��رعی آن را برطرف 
کرد که استفاده از تیزرهای کوتاه رسانه ای و تشویق 

مؤدیان زکات می تواند در این بخش مؤثر باشد.

محقق نشدن زکات گندم  ■
تولیدی

فتاح در ادامه س��خنانش 
زکات  می��زان  مقایس��ه  ب��ا 
جم��ع ش��ده در س��ال 96 با 
زکات واج��ب تعلق  گرفته به 
محصولات کش��اورزی و سایر 
اقلام مورد بحث در این بخش 
گفت: طبق آمار وزارت جهاد 

کش��اورزی سال گذشته تولید گندم در کشور 12 
تا 1۴ میلیون تن بوده اس��ت و با احتساب تقریبی 
ح��دود یک  میلیون ت��ن از تولیدات گندم س��ال 
گذشته می  توان زکات حدود 1۴00 میلیارد تومان 
برای گندم را متصور بود و این رقم تنها تقریبی از 
زکات برای گندم اس��ت و مابقی اقلام مورد بحث 
در زکات چ��ون جو، خرما و دیگر اقلام در این رقم 
محاس��به نشده اس��ت اما ما در سال گذشته تنها 
توانس��تیم 370 میلیارد تومان زکات را در سراسر 

کشور جمع آوری کنیم.

نگرانی از وضعیت نیازمندان ■
رئی��س کمیت��ه ام��داد با 
اش��اره به نقش پررنگ زکات 
و کمک ه��ای مردمی در حل 
مش��کلات محروم��ان و فقرا 
خاطرنش��ان کرد: متأس��فانه 
باید بپذیریم نی��از نیازمندان 
تش��دید ش��ده و ب��ا وضعیت 
نوسانات بازار دلار و سکه این 
وضعیت می تواند نگران کننده تر ش��ود. البته دولت 
حمایت هایی در این بخش داش��ته و 10 درصد به 
مستمری نیازمندان اضافه کرده است ولی این رقم 
نمی تواند جوابگوی نیاز فقرا و محرومان باشد و تنها 
راهکار برای حل این مش��کل کمک های مردمی و 

بویژه زکات است.
پرداخت نشدن زکات شرکت های بزرگ ■

وی با تأکید بر ض��رورت نگاه کلان به موضوع 
زکات گفت: همکاران ما و عاملان جمع آوری زکات 
همواره در روستاها حاضر می شوند و روستاییان را 

ب��ه پرداخت زکات ترغی��ب و احکام 
شرعی زکات را تبیین می کنند ولی 
باید ن��گاه کلان ت��ری در این بخش 
داشت و این پرس��ش وجود دارد که 
آیا شرکت های بزرگ کشت و صنعت 
و تولیدکننده های بزرگ که زمین زیر 
کشت شان با دوربین قابل  رؤیت است، 

نباید زکات بدهند؟
کم توجه�ی دولت ب�ه پرداخت  ■

زکات
فتاح با انتقاد از حضور نداش��تن 
اعضای ش��ورای مرک��زی زکات در 
جلسات این شورا و تخصیص نیافتن 
بودجه در نظر گرفته ش��ده از س��وی 
دولت گفت: طبق قانون برای س��ال 
گذشته و امسال 100 میلیارد تومان 
بودج��ه دولتی ب��رای زکات در نظر 
گرفته ش��ده بود که دولت با توجه به 
محدودیت های بس��یاری که داشت 
متأسفانه این رقم را نتوانست پرداخت 
کند اما باید با توجه به قانون مصوب سال 90 عزم 

جدی تری در این بخش داشته باشیم.
صدای فقرا شنیده نمی شود ■

رئیس کمیته امداد در ادامه با بیان اینکه برای 
س��ال 97 عددی معادل ۴00 میلی��ارد تومان در 
باره زکات کل کشور برنامه ریزی شده است، گفت: 
برآوردهای انجام شده نشان داد در سال 97 به رغم 
تمام مشکلات کش��اورزی می توانیم ۴00 میلیارد 
تومان زکات را برای محرومان و مستضعفان در نظر 
بگیریم و این رقم یعنی افزایش 10 درصدی نسبت 
به زکات جمع آوری شده در سال گذشته که عددی 
منطقی است. وی با اشاره به موضوع فقر در کشور 
گفت: واقعیت این است که وضعیت نیازمندان خوب 
نیست و ما با موضوع فقر دچار چالش جدی هستیم 
و تلاطم های اخیر نیز برای این قشر کمرشکن بوده 
و آنه��ا را از نفس می اندازد اما حقیقت اس��ت که 
صدای آنها به جایی نمی رسد و آنها مثل کارمندان 
نمی توانند مقابل مجلس و دولت بروند و خواستار 

حق خود شوند.

گلایه های رئیس کمیته امداد درباره چالش های موجود در حوزه رسیدگی به نیازمندان

صدایفقراشنیدهنمیشود
سیدپرویز فتاح: دولت ۱00 میلیارد تومان بودجه دولتی برای زکات را پرداخت نکرده است

آوای شهر

رئیس کمیته امداد: واقعیت این است 
که وضعیت نیازمندان خوب نیست و 
ما با موضوع فقر دچار چالش جدی 
هستیم و تلاطم های اخیر نیز برای 
این قش�ر کمرشکن بوده و آنها را از 
نفس می اندازد اما حقیقت این است 

که صدای آنها به جایی نمی رسد

پنجشنبه 30 فروردین ۱397وطن امروز  شماره 24۱9 

رئیس انجمن اهدای عضو ایرانیان مطرح کرد

فوت روزانه 7 تا۱0 بیمار در انتظار پیوند
نایب رئیس کمیسیون بهداشت مجلس:

مردم توان پرداخت هزینه های دندانپزشکی را ندارند
گروه اجتماع�ی: رئیس انجمن 
اهدای عضو ایرانیان با عنوان این 
مطلب که روزانه 7 تا 10 بیمار نیازمند پیوند عضو 
در کش��ور فوت می کنند، بر ترویج بیش  از پیش 
فرهنگ اهدای عضو تأکید کرد. کتایون نجفی زاده  

با تأکید بر روند رو به افزایش 
پیوند عضو در کشور به مهر 
تصریح کرد: از سال ۸1، هر 
سال شاهد روند رو به افزایش 
اهدای عضو در کشور هستیم 
به طوری که در سال های ۸9 

و 90، این وضعیت تسریع شده است. مدیرعامل 
انجم��ن اهدای عضو ایرانیان با تأکید بر اینکه در 
زمینه ساختار اهدا و پیوند عضو روز به  روز در حال 
بهتر شدن هستیم، تصریح کرد:  تمام استان های 
کشور این ساختار را دارند یا اینکه در حال تشکیل 
اس��ت.  نجفی زاده با اش��اره به اینکه سالی ۵ تا ۸ 
هزار مورد مرگ مغزی در کشور به دلیل آمار بالای 

تصادفات و حوادث ش��غلی رخ می دهد، گفت: از 
این تعداد مرگ مغزی، ۵0 درصد یعنی 2 هزار و 
۵00 تا ۴ هزار مورد قابلیت اهدا دارند و در بقیه به 
دلیل سن بالا، بیماری های واگیردار و دیگر دلایل، 
امکان اهدای عضو وجود ندارد. مدیرعامل انجمن 
اهدای عضو ایرانیان افزود: با 
اینکه به طور متوسط می توان 
از 3 ه��زار مورد مرگ مغزی 
در کشور اهدای عضو داشت، 
تنها یک س��وم از این تعداد، 
یعنی هزار مورد مرگ مغزی 
اهدای عضو انجام می شود. وی با طرح این پرسش 
که آیا به همین تع��داد اهدای عضو نیاز داریم یا 
خیر، گفت: متأسفانه روزی 7 تا 10 بیمار به دلیل 
نرس��یدن عضو پیوندی در کشور فوت می کنند، 
بنابراین اگر تعداد اهدای عضو حتی 2 برابر شود، 
دیگر هیچ بیماری در لیس��ت انتظار پیوند عضو 

فوت نمی کند.

گ�روه اجتماع�ی: نایب رئی��س 
کمیس��یون بهداش��ت و درمان 
مجلس گفت: یکی از راهکاره��ای ارائه خدمات 
بیمه ای دندانپزشکی مدیریت هزینه های بهداشت 
و درمان است. محمدحسین قربانی درباره ایجاد 

صندوق بیمه دندانپزشکی در 
شورای آموزش دندانپزشکی 
وزارت بهداش��ت، ب��ه خانه 
ملت گفت: با توجه به اینکه 
در ط��رح تح��ول س��لامت 
شعارهایی درباره پیشگیری 

و س��لامت جامعه بویژه بحث بهداش��ت دهان و 
دندان مطرح ش��د، باید در حوزه دندانپزش��کی 
و ارائ��ه خدمات بیمه ای آن اقدام��ات لازم انجام 
شود؛ یکی از مؤلفه های بخش بهداشت، سلامت 
ده��ان و دندان ب��وده و علت اصلی بس��یاری از 
مش��کلات جسمی مس��ائل دهان و دندان است. 
نماینده مردم آستانه اشرفیه در مجلس با تأکید بر 

گسترش خدمات بیمه ای دندانپزشکی و توجه به 
 سلامت بهداش��ت دهان و دندان، افزود: در حوزه 
دندانپزش��کی باید به شرایط خانه های بهداشت، 
رسیدگی در مدارس و ارائه خدمات به گروه های 
هدف از جمله کودکان زیر 6  و 12 س��ال توجه 
کرد، همچنین ارائه خدمات 
بهتر در بخش دندانپزشکی 
در قالب بیمه های س��لامت 
بای��د در اولوی��ت  دولت قرار 
گی��رد. وی با تأکید بر اینکه 
هزینه ه��ای ب��الای خدمات 
دندانپزشکی امکان رسیدگی به بهداشت دهان و 
دندان را از مردم س��لب کرده است، تصریح کرد: 
بیمه های درمانی باید با جدیت به این حوزه ورود 
کرده و خدمات بیش��تری توسط بیمه های پایه 
سلامت در حوزه دندانپزشکی به مردم ارائه شود؛ 
به طور حتم هزینه های بس��یار دندانپزشکی توان 

درمان را از قاطبه مردم گرفته است.
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